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Abstract (en)
[origin: WO2015118090A1] The invention relates to an agitator ball mill comprising a grinding chamber (1), a rotatably mounted agitator shaft (5)
which protrudes into the grinding chamber (1) and on which agitator elements (10, 20, 30) formed as paddle wheels are disposed axially spaced
apart from one another, an inlet (6) for delivery of material for grinding and grinding elements, and an outlet (7) for removing the ground material.
The agitator elements (10, 20, 30) are designed such that in operation the agitator elements convey a mixture consisting of material to be ground or
to be dispersed and convey grinding elements through the interior of said elements outwards away from the agitator shaft (5). Return elements (17,
27, 37; 47; 57) disposed in the grinding chamber (1) are non-rotatably connected to the agitator shaft (5) and convey the mixture laterally adjacent to
and/or between the agitator elements (10, 20, 30) and inwards towards the agitator shaft (5).

Abstract (de)
Eine Rührwerkskugelmühle umfasst eine Mahlkammer (1), eine in die Mahlkammer (1) hineinragende, drehbar gelagerte Rührwelle (5), auf der als
Schaufelräder ausgebildete Rührorgane (10, 20, 30) axial in einem Abstand voneinander angeordnet sind, und einen Einlass (6) zur Zufuhr von
Mahlgut und Mahlkörpern sowie einen Auslass (7) zur Entnahme des gemahlenen Guts. Die Rührorgane (10, 20, 30) sind so ausgebildet, dass sie
im Betrieb ein aus zu mahlendem bzw. dispergierendem Gut und Mahlkörpern bestehendes Gemisch durch ihr Inneres von der Rührwelle (5) weg
nach aussen fördern. In der Mahlkammer (1) sind mit der Rührwelle (5) drehfest verbundene Rückförderorgane (17, 27, 37; 47; 57) angeordnet,
welche das Gemisch seitlich neben und/oder zwischen den Rührorganen (10, 20, 30) nach innen zur Rührwelle (5) hin fördern.
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